
Záznam z jednání RR HPZ - Videokonference  30.12.2020 

Přítomni:  Brunner Jan, Rosová Iva, Beránková Růženka, Bartáková Lenka 

        Pazderková Klára - pro nedostupnost Wifi  projednáno telefonicky 

Jednání zahájil a dále vedl místopředseda RR Brunner Jan. 

1.Úvodem p. Brunner vysvětlil problematiku  příspěvků zastupitelů zaslaných do lednového čísla HPZ v 

souvislosti s dodržením Statutu HPZ, především pak článku 6.  Bylo odsouhlaseno, že i přes rozdílnost 

názorů zastupitelů na platnost tohoto článku od 1.1.2021 není redakční rada orgánem, který by měl toto 

posuzovat. Při tvorbě lednového vydání HPZ se proto RR řídila výkladem právničky UMČ Praha 20, který byl 

redaktorce zaslán prostřednictvím místostarosty MČ Praha 20. V souladu s tímto stanoviskem nemohli být 

některé články a příspěvky zastupitelů zveřejněny.   

2. Na žádosti některých zastupitelů o písemné zdůvodnění neuveřejnění jejich příspěvků nebude RR těmto 

zastupitelům odpovídat, protože jí to dle platného statutu nepřísluší. Nezveřejněné články a příspěvky  

budou, v případě, že je zastupitelé nezmění nebo nestáhnou, uveřejněny v únorovém čísle HPZ. 

3. Ze dvou zaslaných příspěvků občanů byl zveřejněn pouze jeden s vyžádanou reakcí. Druhý příspěvek, na 

který byla vyžádána reakce kritizovaného subjektu, zveřejněn nebyl, protože byl v rozporu se Statutem. 

Taktéž na tento příspěvek  nebude RR zasílat pisateli zdůvodnění jeho nezveřejnění. Podle Statutu to není 

její povinností a ani k tomu není oprávněna. 

4. Na základě průběžného jednání  členů RR pomocí emailové korespondence  v období 10.-28.11.2020  

byly zveřejňované příspěvky upraveny, popřípadě  vyžádány reakce v souladu se Statutem. Současně byly 

průběžně řešeny všechny ostatní připomínky a návrhy členů RR k lednovému vydání.  Obsah lednového 

čísla HPZ byl proto RR odsouhlasen do tisku. 

5. Pí. Rosová upozornila na skutečnost, že již příspěvky zastupitelů zaslané do lednového čísla zabírají větší 

počet stran, než je určeno Statutem. Při stejném, popřípadě ještě větším množství  příspěvků v souvislosti 

se změnou čl.6. Statutu bude velice problematické všechny příspěvky uveřejnit.  RR se shodla na tom, že je 

třeba tuto skutečnost ze strany Rady MČ řešit.   

6. Pan Brunner podal informaci, že po jeho jednání se starostou p. Petrem Měšťanem, přislíbil pan starosta 

společné jednání se členy RR na leden 2021. Na tomto jednání by se měly projednat připomínky ze strany 

RR, na které RR dlouhodobě upozorňuje. V této souvislosti požádal p. Brunner členy RR o zaslání jejich 

připomínek a podnětů nejpozději do 10.1.2021 tak, aby mohl být připraven písemný materiál pro pana 

starostu. Tento materiál by měl sloužit jako podkladový pro společné jednání a měl by být panu starostovi 

zaslán v dostatečném předstihu. 

Na závěr poděkoval p. Brunner všem členům RR, paní redaktorce a paní tajemnici za jejich celoroční 

obětavou práci a popřál vše dobré do roku 2021. 

Videokonference  byla ukončena v 11,15. 

 

 

 



 

 

Prezenční listina jednání členů Redakční rady Hornopočernického zpravodaje konané ve 

středu 30.12.2020 od 10hod. ONLINE 

 

 
 
Jan Brunner 
 

 
 
 
 

 
 
Mgr. Iva Rosová 
 

 
 
 
 

 
 
Klára Pazderková 

 
 

 
 

 
 
Mgr. Petr Venclíček 
 

 
 
 
 

 
 
Růžena Beránková, DiS. 
 

 
 
 
 

 
 
Kateřina Tremlová 
 

 
 
 
 
 

 

 


